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s’ha potenciat, la veritat és que 
és un espai fantàstic. Com també 
convertir la plaça Mathaussen en 
un moment màgic de dansa mul-
titudinària i el parc de les Mole-
res en un escenari de llegenda!
Tu ens pots parlar de l’evolució 
de la festa, com era abans i com 
és ara.
El 2010, moment en què jo enca-
ra no era regidora, va ser el pri-
mer any de la festa i va començar 
amb el bateig de la gegantona de 
la Malavella per part de la colla 
gegantera. Els actes que es van 
fer van ser la presentació, la de-
mostració del ball de l’Hereu Ri-
era, el mercat, el sopar popular i 
un concert, és a dir, tot en una 
sola tarda/vespre d’un dissabte.

Com va acabar sent? Doncs va 
acabar el 2019 amb tres dies de 
festa. El divendres amb el pregó, 
els gegants, el ball i les barraques 
de les entitats. El dissabte amb la 
xocolatada, la cercavila, la dansa 
multitudinària, el mercat esotè-

ric amb jocs, tallers i activitats, el 
concurs d’aparadors i de façanes, 
la rua, l’espectacle al Parc de les 
Moleres, les entitats i les seves 
barraques i el concert de la nit. 
El diumenge seguim amb l’ex-
cursió i visita guiada a Sant Mau-
rici, paral·lelament la cursa de la 
Malavella, a la tarda l’espectacle 
infantil i el berenar, el concurs de 
dibuix infantil amb l’entrega de 
premis i la fi de festa que és quan 
s’apedrega la Malavella perquè 
marxi de Caldes, però sempre 
esperant que torni l’any següent!
Ha anat evolucionant cap a unes 
activitats que han acabat sent 
identificatives del caràcter de 
Caldes com pot ser el que és la 
dansa de la Malavella, no?
L’objectiu era crear aquest pro-
ducte propi de Caldes, perquè 
ningú pot tenir una Festa de la 
Malavella. Pot haver-hi altres 
festes de bruixes, però la Mala-
vella és la nostra senyora feudal 
“malèvola”, és única, és la nostra. 
A partir d’aquí era aconseguir 
que la gent es fes seva la llegen-
da i, llavors, buscar aquestes 
activitats. La dansa ha estat una 
troballa perquè la gent hi col-
labora i la gaudeix. Quan veus 
aquella plaça tan plena, els nens i 
els grans vestits per l’ocasió amb 
els vestits propis de la dansa, fa 
emocionar. Després, l’actuació 
al Parc de les Moleres ha estat 
aquesta part que ens ha portat 
molta gent de fora, perquè és un 
espectacle molt visual i és una al-
tra forma d’ensenyar la llegenda. 
El que pretenem al cap i a la fi és 
això: ensenyar la nostra llegenda 
i fer que les persones de fora vin-
guin, a part i sobretot que els cal-
dencs i caldenques la gaudeixin.
Altres anys tu havies buscat 
aquestes Malavelles d’Honor. 
Quins són els requisits per rebre 

aquest guardó?
La Malavella d’Honor ha de ser 
una dona coneguda i no massa 
jove, que ja tingui força experi-
ència i destaqui en les seves acti-
vitats i la seva vida, que provoqui 
una certa admiració. De vegades 
ens ha costat més i de vegades no 
tant, trobar aquestes celebritats, 
però jo que me n’he cuidat, puc 
dir que sempre responen molt 
bé, els hi sorprèn el tipus de festa 
i els agrada molt.

Quines celebritats han estat Ma·
lavella d’Honor fins ara?
Vam començar amb la Pilar Ra-
hola el 2013, la Pilarín Bayés el 
2014, la Montserrat Carulla el 
2015, la Magda Oranich el 2016, 
la Teresa Gimpera el 2017, la Nú-
ria Feliu 2018 i l’Empar Moliner 
el 2019.
I el 2020 la Malavella va ser una 
mica diferent...
L’any passat no va haver-hi festa 
pràcticament, és la cosa més tris-
ta que ens ha passat en aquesta 
festa, com en tantes altres activi-
tats que no es van poder celebrar. 
Aquest any no ha estat la cele-
bració com havia estat sempre, 
però almenys no ho hem deixat 
passar i hem recordat el cap de 
setmana de la Malavella i que la 
festa ha de continuar.
Com a Malavella d’Honor ets 
una celebritat de Caldes, perquè 
et coneixen molts veïns i estàs a 
peu de carrer, a darrere el tau·
lell de la farmàcia, i parles amb 
molta gent. Què diuen sobre la 
festa? La troben a faltar?
Una celebritat no crec, però sí 
que potser soc coneguda. I sí, la 
gent pregunta què passarà amb 
la festa. La festa està amb nosal-
tres i hi serà sempre. L’any passat 
realment va ser tan incert i tan 
complicat que tot va quedar pa-
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